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Tisztelt Elnök Asszony !

„Újabb 100 milliók tanácsadókra – erre megint van pénz?” címmel a Házszabály 91 . § (1) és (2)
bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani Varga István nemzeti fejlesztési és gazdasági miniszternek .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hét év MSZP-SZDSZ kormányai mély szociális válságba sodorták az országot . A brutális
megszorításokról mindig bebizonyosodott, hogy feleslegesek és eredménytelenek . A gazdaság tovább
hanyatlik, a munkanélküliség nő , a reálbérek csökkennek, és minden adat azt mutatja, hogy a magya r
gazdaság a cs őd állapotában van. Az eddigi értelmetlen és felesleges megszorításokat újabbak követik ,
amelyek azt mutatják, hogy a kormány tovább megy a rossz úton. Miközben pedig válságkezelés helyet t
válságmélyítés folyik Magyarországon a gyurcsányi politika folytatásaként az Ön minisztériuma – a
gazdaság valódi problémáinak megoldása helyett - több mint 300 millió forint értékben, és szükségességé t
tekintve megkérdőjelezhető tárgykörökben adott ki tanácsadói megbízásokat . Ráadásul az összesítésben
még nem is szerepelnek az ötmillió forint értékhatárt el nem érő megbízások . A sajtóban megjelent hírek
alapján azonban így is egyértelműen látszik, hogy a kormány még a legnagyobb válság idején sem mond l e
a pénzkidobásról .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az ügyben az alábbi kérdéseket szeretném Önnek feltenni :

- Mi indokolja, hogy a gazdasági tárca újabb és újabb megszorítások idején százmilliókat költ e l
feleslegesnek tűnő tanácsadói megbízásokra?

- Nem érzik-e erkölcsileg felvállalhatatlannak, hogy miközben újabb megszorító csomagot akarnak
az emberek nyakába varrni és ehhez még türelmet is kérnek, közben zavartalanul folytatják az
emberek pénzének pazarlását ?
Kérdezem továbbá, hogy mely gazdasági társaságokkal, illetve magányszemélyekkel kötött ötmilli ó
forint értékhatárt el nem érő megbízási szerződést a minisztérium 2008 . január óta? Kérem annak
felsorolását, hogy mikor, kivel, milyen tárgyban és mekkora megbízási díjjal jöttek létre ezek a
szerződések?

Várom Miniszter Úr megtisztelő válaszát !
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